
 

 

 

Amendement: Zwemmen in een gezonde financiële omgeving 

 
De Raad van de Gemeente Rheden, in vergadering bijeen op 23 februari 2016  sprekend over 

agendapunt 9 ,raadsvoorstel 16.13 Zwembadontwikkeling Velp, Voorkeurslocatie  

Overwegende dat: 

 

1. De raad bij amendement van juni 2015 het college gevraagd heeft om de (financiële) 

consequenties van de verschillende opties inzichtelijk te maken; 

2. De raad zich in juni 2015 niet heeft uitgesproken voor een twee bassin concept; 

3. Het voorliggend voorstel meer is dan datgene wat bij amendement is gevraagd en meteen 

invulling geeft aan een voorkeur welke (nog) niet door de raad is vastgesteld 

4. Het voorliggende voorstel niet past binnen de in het verleden gereserveerde financiële 

mogelijkheden; 

5. Het voorliggende voorstel een langdurige claim op de huidige en de toekomstige inwoners 

van de gemeente Rheden legt van ruim €220.000 per jaar voor een periode van 40 jaar ( 

in totaal dus €8,8 miljoen); 

6. De financiële toekomst van de gemeente gezien de landelijke ontwikkelingen erg onzeker 

is; 

7. De raad geen hypotheek voor dit concept wilt neerleggen bij de huidige en toekomstige 

inwoners van de gemeente Rheden; 

8. Met voorliggend voorstel de nut en noodzaak voor een twee bassinconcept met bij 

behorende financiering niet is aangetoond; 

 

Besluit: 

1. het tweede aandachtsbolletje van het besluit  

‘in te stemmen met het 2-bassinprofiel en de daarbij behorende financiële uitgangspunten’ 

te schrappen; 

 

2. het negende aandachtsbolletje  

‘per 2019 structureel een bedrag van € 220.000,00 beschikbaar te stellen bovenop de 

huidige beschikbare middelen voor het zwembad (zowel exploitatie als afschrijvings-lasten) 

en deze bij de Voorjaarsnota 2016 te verwerken in het meerjarenperspectief 2017-2020’ te 

schrappen en te vervangen door: 

  

‘per 2019 structureel de huidige beschikbare middelen voor het zwembad te reserveren 

(zowel exploitatie als afschrijvingslasten) van € 504.000 en deze bij de Voorjaarsnota 2016 

te verwerken in het meerjarenperspectief 2017-2020’ 

 

3. na het negende aandachtsbolletje een extra bolletje toe te voegen met de volgende tekst:  

 

‘Binnen de financiële kaders mogelijkheden te zoeken om een twee bassin concept mogelijk 

te maken door bijvoorbeeld slim aan te besteden of alternatieve wijze van exploitatie. 

Mocht dit niet lukken, dan vallen we terug naar het 1-bassinconcept.’ 

 

En gaat over tot de orde van de vergadering  

 
VVD fractie, 

 

 

Sjir Hanssen 


